

PYKÄLÄ RY:N

HALLITUKSEN KOKOUS 2/2016

AIKA: 4.1.2016 klo 17.00

PAIKKA: Yhdistyksen kerhohuoneisto
Sörnäisten rantatie 33 B

LÄSNÄ: Katariina Järvi, puheenjohtaja
Tiia Takalo, kokouksen sihteeri
Linnea Viherkenttä
Harri Gröhn
Enna Hakala
Aapo Heinäsmäki
Helinä Teittinen

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja Järvi avasi kokouksen kello 17.04.

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin. (Liite 1)

4. Ilmoitusasiat

Tilavastaava Viherkenttä kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Viherkenttää ruuasta.

Taloudenhoitaja Gröhn iloitsi uudesta pankkikortistaan.

Opintovastaava Teittinen kertoi nähneensä jäsen Rapolan.

Keskusteltiin Rapolan sammalhousuista.

Epäiltiin Gröhnillä olevan ilmoitusasiaa.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen

Langettiin matkapuhelinhäiriösakko taloudenhoitaja Gröhnille.

Hyväksyttiin pöytäkirja 1/2016 muutoksin.

6. Tiedotusasiat

6.1 Nettisivujen päivitys

Tiedotusvastaava Takalo kertoi nettisivuja päivitetyn.

Keskusteltiin kerhojen yhteystietojen keräämisestä.

6.2 Sähköpostilistat

Tiedotusvastaava Takalo kertoi luoneensa sähköpostilistat valiokunnille.

Keskusteltiin yhdistyksen sähköpostilistan pykälä-infon roskapostisuodattimesta.

Keskusteltiin tiedotusohjeistuksen lähettamisestä valiokunnille.

6.3 Käyntikortit

Tiedotusvastaava Takalo kertoi käyntikorteista saamistaan tarjouksista.

Keskusteltiin käyntikorttien tilaamisesta hallituksen muille jäsenille.

Päätettiin tilata käyntikortit Takalolle, taloudenhoitaja Gröhnille, yleisvastaava Hakalalle, ulkoasiainvastaava Heinäsmäelle sekä opintovastaava Teittiselle.

6.4 Mediakortti

Puheenjohtaja Järvi kertoi mediakortin käyttötarkoituksesta.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Takalo päivittämään yhdistyksen mediakortti. Keskusteltiin kortin kirjoitusasusta.

6.5 Avaimet

Tiedotusvastaava Takalo kertoi saaneensa koulutuksen avainkorttien päivittämiseen.

Keskusteltiin kerhotilojen 24h-kulkuoikeuksien myöntämisestä valiokuntalaisille. Päätettiin myöntää kulkuoikeudet isännille ja emännille.

6.6 Muut tiedotusasiat

6.6.1 Jäsentiedotteen sisältö

Keskusteltiin jäsentiedotteesta. Velvoitettiin jatkossa opintovastaava Teittinen koostamaan opintoasiat tiedotetta varten.

6.6.2 Tiedotustoimikunnan kokous 5.1.

Keskusteltiin tiedotustoimikunnan toiminnasta.

7. Talous

7.1 Yhdistyksen pankkikorttien käyttöoikeus

Keskusteltiin tarpeesta myöntää pankkikorttien käyttöoikeus koko hallitukselle.

Valtuutettiin sihteeri Renholm, tiedotusvastava Takalo, ulkoasiainvastaava Heinäsmäki sekä opintovastaava Teittinen käyttämään yhdistyksen pankkikorttia yhdistyksen asioita hoitaessaan tavanomaisia ostoksia tehdessään.

Päätettiin hallituksen päättävän etukäteen tavanomaista suurempien ostosten tekemisestä. Asetettiin korteille käteisnostoraja 250 euroa päivässä kutakin korttia kohti.

Kokoustauko alkoi kello 18.18.

Kokoustauko päättyi kello 18.29.

7.2 Varainkeruu

Puheenjohtaja Järvi kertoi yliopistojen varainkeruusta.

Keskusteltiin Pykälän mahdollisesta osallistumisesta tiedekunnan varainkeruuseen.

Päätettiin jatkaa asian selvittämistä ja valmistelua.

7.3 HYY

Keskusteltiin HYYn toiminta-avustuksen hakemisesta.

Velvoitettiin taloudenhoitaja Gröhn selvittämään asiaa tarkemmin.

Todettiin syksyllä järjestettävän HYYn edustajistovaalit.

7.4 Paragraaffi

Puheenjohtaja Järvi kertoi Paragraaffin suunnitelleen yhteistyötä yrityssuhdevaliokunnan kanssa.

7.5 Tilavuokrat

Tilavastaava Viherkenttä kertoi tulevista tilavuokrasta.

Viherkenttä kertoi tilavuokramenettelystä.

Päätettiin, että lähtökohtaisesti kaikilta tilaa varaavilta tahoilta vaaditaan sekä siivoussitoumuksen että vekselin allekirjoitus. Siivoussitoumuksen sijasta vuokralainen voi maksaa ulkopuolisen Pykälän osoittaman siivouspalvelun. Tarvittaessa vuokralainen voidaan määrätä ottamaan Pykälän osoittama ulkopuolinen siivouspalvelu. Vekselin osalta edellä sanotusta voidaan poiketa pienimuotoisempien tilaisuuksien, kuten yhdistyksen valiokuntien tai kerhojen kokoontumisen, kohdalla.

Keskusteltiin tilojen vuokrahinnoista.

Keskusteltiin tilavuokrien hyväksymisessä noudatettavasta menettelystä.

7.6 Saneeraus

Tilavastaava Viherkenttä kertoi kerhohuoneiston saneerauksesta annettavien tietojen aikataulusta.

7.7 Valmennuskurssit

Keskusteltiin valmennuskurssitoimikunnasta.

Keskusteltiin mahdollisen johtoryhmän ohjesäännön sisällöstä.

7.8 Muut talousasiat

7.8.1 Avustushakemukset

Myönnettiin RinneRikollisten pikkujouluihin ja alpimatkan pre-partyihin 2 € avustus jokaista osallistuvaa pykälisiä kohden, kuitenkin enintään 50 pykälisille.

7.8.2 Uuden monitoimilaitteen hankinta

Taloudenhoitaja Gröhn kertoi uuden monitoimilaitteen hankinnasta.

8. Ulkoasiat

8.1 Tulevat KV-viikot

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki totesi KV-viikkojen olevan tärkeitä.

Heinäsmäki kertoi tulevan viikon aikana tulevista KV-viikkoilmoittautumisista.

8.2 Vaihtarisitsit

Todettiin Vaihtarisitsejä vietettävän 29.1.

8.3 Ystävänäpäiväsitsit 13.2.

Todettiin Ystävänäpäiväsitsejä vietettävän 13.2.

Heinäsmäki kertoi pyytäneensä ideoita sitsien teemasta ulkoasiainvaliokunnalta.

8.4 Codex-sitsit

Keskusteltiin Codex-sitsien ajankohdasta.

8.5 Muut ulkoasiat

Ulkoasianvastaava Heinäsmäki kertoi olleensa yhteydessä Lääketieteen Kandidaattiseuraan ja odottavansa vastausta.

Keskusteltiin yhteydenpidosta KY:n kanssa.

Keskusteltiin Hukkaputken ajankohdasta.

Heinäsmäki kertoi KY:n Ilmailukerho KY-Mppin vahvistaneen Kymppisuoran ajankohdaksi 28.4.

Heinäsmäki kertoi tiedustelleensa KY:n Kulttuurijaoston kiinnostusta yhteistyöbileisiin.

Heinäsmäki kertoi olleensa yhteydessä Artikla ry:n ulkoasianvastaavaan ja keskustelleensa mahdollisuudesta järjestää yhteissitsit Artikla ry:n Hesaexcun yhteydessä.

Todettiin, ettei Matlu ry:n vuosijuhlille ole tullut ilmoittautumisia.

Opintovastaava Teittinen ilmoitti hankkineensa uuden vuosijuhlamekon.

Todettiin silliksen kuuluvan Judican vujen hintaan. Iloittiin hallituksen osallistumisesta sillikselle.

Keskusteltiin vuosijuhlien cocktail-tilaisuuksissa esitettävistä tervehdyksistä.

Keskusteltiin Pykälän KV-viikon järjestelyistä.

Keskusteltiin hallituksen esittelykirjeistä.

9. Yleisasiat

9.1 Vaihtokaronkka 13.1.

Puheenjohtaja Järvi totesi ilmoittautumisia tulleen hyvin. Keskusteltiin tapahtuman osallistujamääristä.

Keskusteltiin tilaisuuden alussa pidettävän kerhotilojen tutustumiskierroksen sisällöstä ja hallituksen työnjaosta sen suhteen.

9.2 Siivousbileet 10.1.

Keskusteltiin siivouksen organisoinnista.

Keskusteltiin tarpeesta tilata siivouspalvelu.

9.3 Phuksiristeily 14.-15.1.

Keskusteltiin risteilyn teemasta.

Kokoustauko alkoi kello 20.45.

Kokoustauko päättyi kello 20.54.

9.4 Kevätkauden avajaiset

Keskusteltiin Kevätkauden avajaisista ja niiden ajankohdasta. Keskusteltiin avajaisten tapahtumapaikasta.

9.5 Laskiainen

Ei käsiteltäviä asioita.

9.6 Kertun Kepittäjäiset 3.3.

Keskusteltiin Kertun Kepittäjäisten ajankohdasta.

9.7 Sillis

Ei käsiteltäviä asioita.

9.8 Vappu

Yleisvastaava Hakala kertoi tapaavansa Vappubileiden yhteistyöainejärjestöjen vastuuhenkilöitä sekä Circuksen yhteys henkilöä.

9.9 Siivouspalvelun käyttö

Keskusteltiin tarpeesta kilpailuttaa kerhotiloilla käytettävä siivouspalvelu. Keskusteltiin kerhotilojen siivouksesta.

Velvoitettiin Viherkenttä kartoittamaan vaihtoehtoisia siivouspalveluita ja hintoja. Keskusteltiin Pykälän toivomuksista ja tarpeista siivouspalvelun suhteen. Päätettiin ryhtyä isompiin toimenpiteisiin vasta saneerauksen aikataulun selvityksessä.

9.10 Muut yleisasiat

Yleisvastaava Hakala kertoi palloiluvuorojen järjestettävän Kumpulassa.

Keskusteltiin tilatoimikunnan toiminnasta. Päätettiin, että tilavastaava Viherkenttä ja puheenjohtaja Järvi tapaavat tilatoimikunnan puheenjohtajan Essi Granholmia ja keskustelevat toimikunnan toiminnasta.

10. Opintoasiat

10.1 Seminaarivapaapaikat

Opintovastaava Teittinen kertoi seminaarivapaapaikkoja saatavan tänäkin vuonna.

Teittinen esitteli ehdotuksen seminaarivapaapaikkojen myöntämisperusteista. Keskusteltiin näistä perusteista ja hyväksyttiin seminaarivapaapaikkojen myöntämisperusteet muutoksin. Todettiin opintovastaava Teittisen tekemän vapaapaikkojen saajista esityksen hallitukselle ja hallituksen tekemän päätöksen vapaapaikkojen saajista.

10.2 Valiokunnan tapahtumat

10.2.1 Mitä täällä tapahtuu? -ilta 16.2.

Opintovastaava Teittinen kertoi tapahtuman ideasta ja tarkoituksesta.

10.2.2 Studia Iuridica 12.4.

Opintovastaava Teittinen kertoi varanneensa paikan Studia Iuridicaa varten.

Teittinen kertoi inspektori Pihlajamäen johtavan puhetta tapahtumassa.

10.2.3 Muut kevään tapahtumat

Opintovastaava Teittinen kertoi tapaavansa opintovaliokunnan varapuheenjohtaja Pitkästä ja keskustelewansa tämän kanssa valiokunnan tapahtumien suunnittelusta.

10.3 Muut opintoasiat

Opintovastaava Teittinen kertoi hallitukselle suunnittelewastaan opintoaiheisesta koulutuksesta.

11. Yrityssuhdeasiat

11.1 Yhteistyötapaamiset

Sihteeri Renholmin poissa ollessa puheenjohtaja Järvi esitteli yrityssuhdeasiat.

Langetettiin matkapuhelinhäiriösakko Järvelle.

Järvi kertoi koko hallituksen menevän tapaamaan Boston Consulting Groupia 21.1.

11.2 Vuosijuhlat

Puheenjohtaja Järvi kertoi vuosijuhlien ajankohtaisista asioista.

11.3 Muut yrityssuhdeasiat

Ei muita yrityssuhdeasioita.

12. Muut esille tulevat asiat

12.1 Pykäläviikon toimikunnat

Keskusteltiin Pykälä-viikon toimikuntien hakukuulutuksista.

Keskusteltiin Pykälä-viikkotoimikunnan hausta ja toimikunnan tehtävistä.

Keskusteltiin KV-viikkotoimikunnan hakukuulutuksesta.

Ihailtiin ulkoasianvastaava Heinäsmäen KV-viikkotoimikunnan organisaatiosuunnitelmaa.

Keskusteltiin vuosijuhlatoimikunnan hakukuulutuksesta.

Keskusteltiin Sillistoimikunnan hakukuulutuksesta.

Kokoustauko alkoi kello 22.28.

Kokoustauko päättyi kello 22.33.

12.2 Yhteiselintapaaminen 5.2.

Todettiin Lakimiesliiton Yhteiselintapaamisen järjestettävän 5.2. Keskusteltiin tapahtumasta.

Tilavastaava Viherkenttä kauhisteli tapahtuman aikataulua.

Siirryttiin kohtaan 12.5.

12.3 Tilavastaavan kuuluminen valiokuntiin

Keskusteltiin asiasta.

Todettiin, ettei tilavastaava kuulu valiokuntiin.

Velvoitettiin tilavastaava Viherkenttä ottamaan mahdollisuuksien ja tarpeen mukaan osaa sekä UAV:n, että YVK:n toimintaan varmistaakseen sujuvan yhteydenpidon tila-asioiden osalta.

12.4 Uusien toimijoiden perehdytykset

Puheenjohtaja Järvi tiedusteli valiokuntien puheenjohtajien käsitystä omien valiokuntiensa perehtyneisyydestä. Järvi kehotti puheenjohtajia keskustelemaan jokaisen valiokuntalaisen kanssa erikseen.

Keskusteltiin valiokuntien perehdyttämisistä.

12.5 Muut asiat

Siirryttiin kohdasta 12.2.

Keskusteltiin Pykälä-viikon ja Pykälän KV-viikon haalarimerkeistä.

Palattiin kohtaan 12.3. ja esityslistan mukaiseen järjestykseen.

Keskusteltiin valiokuntalaisten motivoinnista.

Puheenjohtaja Järvi kertoi hallituksen kokouksissa käsiteltävistä asioista ja asioiden käsittelyjärjestyksistä.

Keskusteltiin pullavuoroista. Todettiin, että ruoan tulee olla valmiina kokouksen alkaessa. Päätettiin, että laiminlyönnin seurauksena laiminlyöjä tilaa ja kustantaa hallituksen jäsenille heidän toiveidensa mukaiset pikaruoka-ateriat.

Päätettiin hallitusten kokousten aikana tapahtuvasta alastomuudesta määrättäväksi sakoksi 10 euroa.

13. Seuraava kokous

Päätettiin seuraavan kokouksen ajankohdaksi 11.1. klo 17.

14. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja Järvi päätti kokouksen kello 23.29.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Katariina Järvi
Hallituksen puheenjohtaja

Tiia Takalo
Kokouksen sihteeri